



Workplace Diversity – How to Get it Right
By /œuvre de Sylvio Gravel

On behalf of Members of Ottawa City Council, it is my distinct pleasure to extend sincerest congratulations to

Sylvio Gravel,

in recognition of the publication of

***Workplace Diversity -
How to Get it Right***

This motivational book is a must-read for organizations and businesses embarking on creating a diverse workplace and managing change through diversity.

Your successful launch of Workplace Diversity – How to Get it Right, attests to the wealth of literary talent in our community.

As Head of Council, I want to take this opportunity as well to express my appreciation to you for your valuable contribution to the promotion of cultural diversity in our city and to the literary arts in Ottawa.

Dated June 25th 2014

Au nom des membres du Conseil municipal d'Ottawa, j'adresse mes plus sincères félicitations à

Sylvio Gravel,

pour la publication de son livre

***Workplace Diversity -
How to Get it Right***

Ce livre inspirant est un incontournable pour les organismes et les entreprises en train de créer un milieu de travail diversifié et qui se lancent dans la gestion du changement par le biais de la diversité.

Le lancement réussi de Workplace Diversity – How to Get it Right atteste la richesse du talent littéraire qui existe dans notre communauté.

En tant que chef du Conseil, je profite également de l'occasion pour vous exprimer toute ma reconnaissance pour votre précieuse contribution à la promotion de la diversité culturelle dans notre ville et au milieu des arts littéraires à Ottawa.

Fait le 25 juin 2014

*Jim Watson
Mayor of Ottawa/Maire d'Ottawa*